
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: ΥΠΟΥΡΓΟ ΤΟΥΡΙΣΜΟΥ κ. ΧΑΡΗ ΘΕΟΧΑΡΗ 

ΘΕΜΑ: ΔΥΝΑΤΟΤΗΤΑ ΑΠΟΖΗΜΙΩΣΗΣ ΤΟΥ ΣΥΝΟΛΟΥ ΤΩΝ 

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΩΝ ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ 

 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ 

Όπως γνωρίζετε η πανδημία του κορωναϊού έπληξε καίρια όλο 

το φάσμα της επαγγελματικής δραστηριότητας. Έτσι δεν θα μπορούσε 

να αφήσει ανεπηρέαστους και τους ιδιοκτήτες τουριστικών 

λεωφορείων, καθώς η τουριστική δραστηριότητα υπέστη καθίζηση και 

γενικότερα των τουριστικών επιχειρήσεων οδικών μεταφορών. 

Παρατηρήθηκε όμως με την Εγκύκλιο 17518/17-11-2020 όπου 

σωστά η κυβέρνηση μας όρισε διαδικασία αποζημίωσης των Δημοσίας 

Χρήσεως Τουριστικών Λεωφορείων για το χρονικό διάστημα από τον 

Ιούλιο έως και τον Αύγουστο του 2020 πως η δυνατότητα ένταξης των 

ανωτέρων επιχειρήσεων προϋποθέτει την μη κατάθεση πινακίδων 

κυκλοφορίας. 

Επειδή η λογική και ο σκοπός της επιδότησης είναι να 

υποστηρίξουμε οικονομικά της επιχειρήσεις που επλήγησαν από την 

πανδημία του κορωναϊου, 

Επειδή οι τουριστικές επιχειρήσεις που κατέθεσαν τις πινακίδες 

τους στο μεγαλύτερο ποσοστό τους το έπραξαν καθώς δεν υπήρχε 

οικονομική δραστηριότητα που θα υποστήριζε η λειτουργία τους, 

Επειδή όλες αυτές οι επιχειρήσεις έχουν πληρώσει ήδη τα τέλη 

κυκλοφορίας που τους αναλογούν για το σύνολο του έτους και, 

Επειδή η αντιμετώπιση αυτή επηρεάζει το αίσθημα ισονομίας και 

ισότιμης μεταχείρισης με τις λοιπές τουριστικές επιχειρήσεις, 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ,  

Προτίθεστε να εξετάσετε το ζήτημα και να προβείτε σε όλες τις 

απαραίτητες ενέργειες ώστε να ενταχθούν και οι τουριστικές 

επιχειρήσεις οδικών μεταφορών στη δυνατότητα αποζημιώσης; 
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